
Komisja Finansów Publicznych 
23 listopada 2021 r. 

 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Wybiła godzina 16:00, witam Państwa, zaczynamy. Tak że witam Państwa bardzo serdecznie na 
Komisji Finansów Publicznych w dniu 23 listopada 2021 roku. Witam Pana Prezydenta, Panią 
Prezydent, witam Naczelników Wydziałów, witam Radnych, tutaj prezesów spółek, dyrektorów i gości, 
jest dzisiaj nas dość sporo na Komisji. Ja tylko przypomnę, że dzisiejsza Komisja Finansów jeszcze nie 
omawia budżetu, tak że jeżeli ktoś jest tylko z powodu budżetu, to Komisja Finansów Publicznych 
budżet omawia dopiero w grudniu. Tak więc to tak informacyjnie od razu na wstępie powiem. Tak że 
nim przejdziemy jeszcze tutaj do początku to poproszę o sprawdzenie tutaj listę obecności, bo jest nas 
dużo, aby Radni się zgłaszali i po kolei, Pani Radna Karolina Chemicz-Pałys? 
 
Radna Karolina Chemicz-Pałys 
Tak, dzień dobry witam wszystkich. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dzień dobry. Pan Radny Marek Gołosz? 
 
Radny Marek Gołosz 
Dzień dobry, witam serdecznie. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dzień dobry. Pan Jarosław Hajduk? 
 
Radny Jarosław Hajduk 
Dzień dobry, jestem. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Grzegorz Kołodziejczyk? 
 
Radny Grzegorz Kołodziejczyk 
Jestem, witam. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Andrzej Kściuczyk? 
 
Radny Andrzej Kściuczyk 
Jestem. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pani Iwona Oleksiak. Pani Iwony jeszcze nie mamy. Pani Aleksandra Pabian? 
 
Radna Aleksandra Pabian 
Dzień dobry, jestem. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pani Urszula Paździorek-Pawlik? 
 
Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dzień dobry, jestem. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pani Anita Skapczyk? 
 
Radna Anita Skapczyk 
Dzień dobry, obecna. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Sławomir Sobociński? 
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Radny Sławomir Sobociński 
Dzień dobry, jestem obecny. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Józef Twardzik? 
 
Radny Józef Twardzik 
Obecny, dzień dobry. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Dariusz Wencepel. Pana Darka jeszcze nie ma z nami. Pan Sławomir Wróbel? Pani Aleksandra 
Wysocka-Siembiga? 
 
Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 
Jestem, dzień dobry. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dzień dobry. Pan Rafał Żelazny? 
 
Radny Rafał Żelazny 
Jestem, dzień dobry. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Na chwile obecną nie ma 3 Radnych, ale mimo to mamy kworum, tak więc otwieram posiedzenie. 
Porządek obrad tutaj zostaje bez zmian po ostatniej aktualizacji z dnia 17 listopada, tak że proszę o 
przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów Publicznych z dnia 26 października 2021 roku. Czy 
ktoś z Państwa Radnych jest przeciw? Ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 
Przechodzimy do punktu 4, jest to działalność i finanse Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów. Tutaj 
informacje otrzymaliśmy na tablety, ale dzisiaj z nami również jest Pan Dyrektor Artur Kruczek. Jeżeli 
są pytania otwieram dyskusję, Pan dyrektor jest to dyspozycji. 
 
Radny Józef Twardzik 
Twardzik. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Radny Józef Twardzik, proszę. 
 
Radny Józef Twardzik 
Panie Dyrektorze Kruczek, trzy ulice Orzechowa, Grabowa, Czarna w budżecie miasta na 2021 
zapisana została kwota 473 000 złotych. W tym sprawozdaniu, które Pan przedstawił, jest kwota 393 
000 i również w tym sprawozdaniu jest zapis zakończenie w grudniu 2021. Wobec tego pytanie, jaki jest 
aktualny stan realizacji tej inwestycji, czy w grudniu będzie oddana inwestycja?  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Mogę?  
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Tak, proszę panie Dyrektorze. 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Witam serdecznie, witam serdecznie, tak Panie Radny, tak, jeżeli chodzi, po kolei, może najpierw 
Orzechowa, tam w zasadzie prace są już na ukończeniu już dosłownie lada dzień, zaczęliśmy procedurę 
odbiorową, czyli to już jest koniec tematu i tu już jest finisz tych tak że teraz będziemy lada moment to 
rozliczać. Jeżeli chodzi o ulicę Czarną to było projektowanie chodnika na odcinku od Oświęcimskiej aż 
do ulicy Zwierzynieckiej i tam prace też dobiegają końca, to są prace projektowe. I trzeci temat, ulica 
Grabowa, ulica Grabowa, projekt dobiegł końca. No i chcielibyśmy w przyszłym roku go realizować.  
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję. 
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Radny Józef Twardzik 
Ale ja mam zasadnicze pytanie, bo jeśli chodzi o ulicę Czarną. W budżecie miasta jest kwota 200 000 
złotych, natomiast Pan w sprawozdaniu przedstawia 78105, jaka jest przyczyna tego, że  zmniejszyliśmy 
kwotę z 200 000 na 78 000?  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
To jest Panie Józefie kwota, która po przetargu została wyłoniona, no po prostu,  prostu oszczędności 
były po przetargu wyszliśmy taniej, niż żeśmy zakładali i stąd ta różnica.  
 
Radny Józef Twardzik 
A dokumentację już ma Pan gotową tak? 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
No jest na ukończeniu. 
 
Radny Józef Twardzik 
Ale Pan na pewno się spotkał z projektantami, jak wygląda sprawa chodnika na ulicy Czarnej, po której 
stronie, czy po stronie zachodniej czy po stronie wschodniej?  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
To jest patrząc od ulicy Oświęcimskiej, to jest strona zachodnia, czyli od strony ul. Brzoskwiniowej, 
Cytrynowej, po tym, tym, za tym szpalerem drzew, w tym istniejącym rowie, tak jak było pierwotne 
założenie. Ten chodnik jest projektowany do Zwierzynieckiej i kawałek dalej do ulicy Stokrotek bodajże 
tam jest, tam gdzie się zaczyna ten chodnik, który jest Wiosennej poprowadzony, tak żeby była 
kontynuacja tego chodnika. 
 
Radny Józef Twardzik 
Czyli rów na ulicy Czarnej będzie zasypany?  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Tak będzie zasypany, będzie… 
 
Radny Józef Twardzik 
A stuletnie drzewa będą naruszone, czy nie będą naruszone?  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Staramy się zrobić wszystko, żeby tego nie ruszać. Generalnie sam chodnik jako chodnik nie ruszy tych 
drzew, zobaczymy jeszcze teraz dendrolog robił oceny jakby tych, tego drzewostanu, który jest, 
natomiast no staramy się i też projektant został uczulony, żeby te wszystkie rozwiązania projektowe 
zrobić tak żeby tych drzew nie ruszać. 
 
Radny Józef Twardzik 
Jeszcze trzecia ulica to jest ulica Grabowa. W Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2021 zapisana 
była kwota 1 000 000 złotych. Natomiast Pan w swoim sprawozdaniu przedstawia 125 000 to jest różnica 
kolosalna.  
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Tak, to jest to jest kwota, która została wydatkowana na dokumentację projektową, która teraz już jest 
w zasadzie, ma decyzję ZRID i jesteśmy gotowi do realizacji. Resztę zostało przeniesione na przyszły 
rok, gdzie chcemy realizować tą ulicę. 
 
Radny Józef Twardzik 
Czyli Rada Miasta podjęła uchwałę o przeniesieniu środków na następny. 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Tak, przeszliśmy to bodajże na zeszłej sesji Miasta, Rady Miasta przenieśliśmy.  
 
Radny Józef Twardzik 
(niewyraźne) sesji Rady Miasta była sprawa ulicy Czarnej, no ale jak Pan mówi, że było, to znaczy Pan 
to dokładnie… 
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Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Na pewno były przeniesione, na 100% te środki były. 
 
Radny Józef Twardzik 
No muszą być przeniesione, bo jeżeli nie zrealizowane to musi to być przeniesione. Dobrze, dziękuję 
bardzo. 
 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli więcej pytań nie ma to ja dziękuję Panu Dyrektorowi, 
zamykam dyskusję. Przechodzimy do punktu 5, jest to działalność i finanse Spółki Master - Odpady i 
Energia. Tak więc po prostu mamy sprawozdanie, czy ktoś ma pytania? Otwieram dyskusję. Pani Radna 
Anita Skapczyk. 
 
Radna Anita Skapczyk 
Panie Przewodniczący, ja mam pytanie, co dostaliśmy opisówkę i linka do sprawozdania z ubiegłego 
roku to jest wszystko, tak?  
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Tak, też tyle mam. 
 
Radna Anita Skapczyk 
Widzę, że to bardzo, bynajmniej ja zauważyłam, że odbiega to bardzo od standardów, jakie 
przedstawiają nam pozostałe spółki i jednostki w ciągu roku, bo raczej tak jak w przypadku MZUiM-u 
dostajemy aktualne wyniki. Myślę, że to jest troszeczkę taki brak szacunku dla Komisji, bo my 
ewidentnie wnioskujemy o bieżące i wszyscy nam przedstawiają bieżące wyniki, za wyjątkiem Mastera, 
więc ja nie mam żadnych pytań, bo do archiwalnych mogę sobie sama sięgnąć, nie potrzebuje linka, 
dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję. 
 
Radny Rafał Żelazny 
Panie Przewodniczący, jeśli ja jeszcze mógłbym słówko. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Proszę, Panie Rafale. 
 
Radny Rafał Żelazny 
Tak dziękuję za udzielenie głosu. Ja trochę chciałbym dołączyć się do głosu Pani Radnej Skapczyk. Ja 
zadałem sobie trud, tylko nie wiem czy czegoś się nie doszukałem, ale na stronie wskazanej w informacji 
o tym, że są do znalezienia dokumenty finansowe, między innymi bilans, rachunek zysków i strat czy 
zmiany w kapitale. No ja osobiście na stronie podmiotu takich informacji nie znalazłem, więc, oczywiście 
skierowałem swoje kroki następnie na stronę Krajowego Rejestru Sądowego, tym samym jednak w 
Krajowym Rejestrze Sądowym mamy dane za rok 2019, jako ostatnie sprawozdania finansowe są tam 
dostępne dane za tamten okres, więc no, krótko mówiąc, dosyć trudno oceniać jakiekolwiek dane, jeśli 
na stronie być może tak jak mówię, być może ja czegoś nie doszukałem, ale także do tych danych nie 
dotarłem. Tak że również nie mam pytań, dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję. 
 
Dyrektor ds. ekonomicznych, prokurent MASTER - ODPADY I ENERGIA Sp. z o.o. Bożena Sawa 
Ja jestem ze Spółki Master i chciałabym się odnieść do tych dwóch wypowiedzi, jeżeli mogę. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Jasne, bardzo proszę. 
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Dyrektor ds. ekonomicznych, prokurent MASTER - ODPADY I ENERGIA Sp. z o.o. Bożena Sawa 
Bożena Sawa z tej strony, ja jestem Dyrektorem do spraw Ekonomicznym oraz prokurentem spółki. 
Jeżeli chodzi o zakres informacji, który został przekazany Państwu, wynikało z tego, że pismo, które 
zostało skierowane przez Państwa do nas do jako do spółki było na tyle ogólne, że tak naprawdę nie 
było wiadomo co i jakich danych Państwo od nas wymagają. Jeżeli Państwo w przyszłości będą do nas 
wysyłać informacje bardziej sprecyzowane, też taka odpowiedź sprecyzowana do Państwa kierowana, 
jeżeli chodzi o tutaj publikacje sprawozdania finansowego, to tutaj spółka (niewyraźne) wszelkich 
procedur, które są wymagane, jeżeli chodzi o KRS. My nie mamy wpływu, kiedy nasze sprawozdanie 
opublikuje się na stronie rządowej i jeżeli chodzi o naszą stronę internetową to tutaj, muszę się upewnić, 
upewnić u naszego pracownika, który obsługuje naszą stronę, ale tutaj też chciałabym nadmienić, że 
walne sprawozdanie zatwierdzające właśnie wyniki finansowe odbyło się 2 tygodnie temu, więc no tutaj 
może być po prostu z tego powodu. Dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję. 
 
Radny Rafał Żelazny 
Panie Przewodniczący, czy ja jeszcze tak jeszcze mogę ad vocem. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pan Radny Rafał Żelazny, proszę. 
 
Radny Rafał Żelazny 
Ja bardzo dziękuję za wyjaśnienia, tylko no jeśli dostajemy informacje, że oto no właśnie dokumenty są 
dostępne na stronie i nawet teoretycznie wskazane linkiem no to dobrze by było to może sprawdzić 
przed posiedzeniem Komisji, dziękuję bardzo. 
 
Radny Sławomir Sobociński 
Panie Przewodniczący? 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Tak proszę Pan Radny Sławomir Sobociński.  
 
Radny Sławomir Sobociński 
Ja odniosę się do słów Pani Radnej Anity Skapczyk, (niewyraźne) jeżeli mamy sprawozdanie ze spółek 
komunalnych, to mamy po ich rozliczeniu, po bilansie, czyli rzadko kiedy mamy z działalności bieżącej 
spółek, ponieważ ciężko takie dane, że tak powiem przedstawić, a jeżeli chodzi o te linki, właśnie jest 
to na stronie ich jest tam rachunek zysków, jest bilans tak że (niewyraźne) idzie te dokumenty zobaczyć.  
 
Radny Rafał Żelazny 
To przepraszam, że dopytam, w którym miejscu, bo widocznie coś ja przeoczyłem. 
 
Radny Sławomir Sobociński 
Jak wejdzie się na stronę Mastera, tylko wejść na BIP Master i tam wtedy są ukazane sprawozdania 
(niewyraźne). 
 
Radny Rafał Żelazny 
Okej, czyli w BIP-ie tak, dziękuję bardzo. 
 
Radny Sławomir Sobociński 
Tak jest. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pani Radna Anita Skapczyk. 
 
Radna Anita Skapczyk 
Ja tutaj jeszcze odnośnie wypowiedzi do Pana Radnego Sobocińskiego, znaczy myślę tak, że każda 
spółka zamyka miesiąc i po każdym miesiącu zrobienie rachunku zysków i strat nie powinno stanowić 
problemu, tym bardziej, że takie zestawienia finansowe są z tego, co się orientuję, raczej sporządzane 
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na wszystkie rady nadzorcze, więc ja myślę, że jakieś takie uproszczone sprawozdanie mogliśmy 
otrzymać, a no od dłuższego czasu już spółki przedstawiają nas na… 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Chyba coś się zawiesiło. 
 
Radna Anita Skapczyk 
To wszystko, ja tylko tak gwoli uwagi, dla mnie generalnie to sprawozdanie nie zostało przedstawione, 
jak będą jakieś wolne wnioski albo plan pracy na przyszły rok no to chciałabym, żebyśmy do tego tematu 
po prostu wrócili gdzieś tam w pierwszym kwartale i przedstawione jakieś wstępne wyniki na koniec 
roku albo w lutym, bo każda spółka raz zamyka miesiąc i po każdym miesiącu da się zrobić wstępne 
wyniki finansowe, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękujemy. Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma to dziękuję. Przechodzimy do punktu 6, jest 
to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Tychy na rok 2021. I 
od razu punkt 7, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Tychy na lata 2021- 2031. Oddaję głos Panu Naczelnikowi, proszę. 
 
Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 
Dzień dobry, Szanowni Państwo, przedłożony projekt zmian budżetu na rok bieżący, obejmuje zarówno 
(niewyraźne) wydatków, jeżeli chodzi o stronę dochodową planujemy zwiększenie o kwotę 3 080 042 
złote, i tu główną pozycją jest wprowadzenie środków z funduszu przeciwdziałania COVID-19 na 
realizację w szkołach podstawowych zadań inwestycyjnych polegających na tworzeniu tak zwanych 
laboratoriów przyszłości. To jest kwota niecałych 3 000 000 złotych, w ramach tego programu szkoły 
mają otrzymać środki na zakup wyposażenia technicznego potrzebnego w kształtowaniu i rozwijaniu 
umiejętności manualnych i technicznych uczniów, zdolności myślenia matematycznego, umiejętności w 
zakresie nauk przyrodniczych, technologii i inżynierii. Te dofinansowanie zostało podzielone właściwie 
na dwa etapy, obligatoryjne wyposażenie, do którego zaliczyć należy tutaj zakup drukarek, między 
innymi drukarek 3D, a także sprzętu do nagrań dla nauki prezentacji swoich osiągnięć, to jest zakup 
kamer, mikrofonów, oświetlenia i tego typu wyposażenia. Z kolei do wyposażenia dodatkowego należą 
wyposażenia stanowisk do pracy narzędziowej, technicznej, zakup różnych narzędzi do pracowni, 
zakup materiałów z zakresu robotyki, mikroelektroniki i innego typu sprzętu. Wsparcie ze środków 
funduszu przeciwdziałania COVID dla szkół podstawowych, bo projekt ten dotyczy szkół podstawowych, 
przekazane będzie jeszcze w bieżącym roku dofinansowanie  w 100% ze środków zewnętrznych, nie 
jest tutaj wymagany wkład własny. Wnioski złożyły wszystkie 24 szkoły podstawowe  w Tychach. Mamy 
nadzieję, że wszystkie zostaną one pozytywnie i te środki dostaną, czekam jeszcze na ocenę. 
Maksymalnie dofinansowanie wynosi (niewyraźne) złotych na ucznia w szkole, a więc ten podział 
stosownie do tej kwoty. Jeżeli chodzi o zwiększenia wydatków, to ogółem plan wydatków rocznie 2 034 
020 złotych. Oczywiście, jak to najczęściej bywa mamy i zwiększenia i zmniejszenia, po stronie 
zwiększeń oczywiście główną kwotę stanowią omówione przeze mnie już te środki  z przeciwdziałania 
(…) na utworzenie laboratoriów przyszłości. Poza tym znaczące kwoty jeszcze przeznaczamy na 
uzupełnienie środków na związanych z pokryciem kosztów zużycia energii w placówkach w obiektach 
sportowych administrowanych przez MOSIR, to jest kwota 320 000, na windykację należności przejętej 
po Miejskim Zarządzie Komunikacji w Tychach, czyli głównie tych należności jeszcze zaległych za jazdę 
bez biletu to jest kwota 200 000 złotych oraz uzupełnienie puli na wypłatę dodatków mieszkaniowych 
kwota 65 000 złotych. Jeżeli chodzi o zmniejszenia, to łącznie te zmniejszenia to kwota 1 746 080 
złotych i one dotyczą pięciu zadań inwestycyjnych, z których w przypadku 3 zadań te środków 
przenosimy na rok 2022. Od strony wydatków bieżących to z kolei 7 zadań, 3 też zostają przenoszone 
na rok przyszły, pozostałe właściwie dotyczą zmniejszenia środków własnych Gminy w związku ze 
zwiększeniem środków dotacji z budżetu państwa na realizację tychże zadań. To może tyle pokrótce, 
jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową, to zmian 
dokonujemy w latach 2021-2023. Oczywiście lata 2021 i rok po części 2022 to są pochodne tych zmian, 
o których mówiłem wcześniej, czyli przeniesienia też części wydatków z roku bieżącego na rok przyszły. 
3 nowe pozycje pojawiają się, właściwie 2 nowe w WPF w pozycji przedsięwzięć inwestycyjnych na rok 
2022, to jest kwota niecałych 160 000 na wykonanie koncepcji przebudowy dwóch wiaduktów 
drogowych w ciągu drogi krajowej numer 44, to jest to zadanie, o którym mówiliśmy już miesiąc 
wcześniej, na które gmina dostała dofinansowanie w wysokości 47 500 000 złotych z funduszu 
rządowego inwestycji, programu inwestycji strategicznych. Oczywiście te środki zewnętrzne 
wprowadzimy do WPFu w terminie późniejszym, po opracowaniu koncepcji i też podziale przez Miejski 
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Zarząd Ulic i Mostów w którym roku jakie kwoty należy do planu wprowadzić. Drugim zadaniem, na 
które przeznaczamy środki dodatkowe to jest budowa oświetlenia ulicznego na osiedlu U, kwota 150 
000 w roku 2022 i dokładamy również środki po rozstrzygnięciu przetargu na rozbudowę ośrodka 
rehabilitacyjno-edukacyjno-wychowawczego do planu na lata 2022-2023. Łącznie to kwota 3 660 000 
złotych, po przetargu realizacja robót na tym zadaniu ma kosztować miasto 10 330 000, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, otwieram dyskusję w tych dwóch punktach. Zgłoszeń nie widzę tak że przechodzimy do 
zaopiniowania projektu uchwały w punkcie szóstym, kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się 
wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję.  Przechodzimy do punktu 7, proszę o zaopiniowanie 
projektu uchwały, kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie 
za, dziękuję. Przechodzimy tym samym do punktu ósmego, czyli zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie powierzenia Tyskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółce z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Tychach realizacji inwestycji mieszkaniowej, z przeznaczeniem lokali 
mieszkalnych na wynajem, jako usługi świadczonej w ogólnym interesie gospodarczym. Tutaj poproszę 
o rozszerzenie tego punktu. Mamy kogoś z TBSu? Pan Prezydent? 
 
Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej Igor Śmietański 
Powinna być Pani Naczelnik Rogóż-Urbanek, która referowała tą uchwałę na Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Infrastruktury. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dzisiaj jest nas dużo i nie widzę jej tutaj.  
 
Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 
Jeżeli… 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Jeżeli Pani Prezydent może słowo, to poproszę. 
 
Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 
Dobrze, jeżeli Państwo pozwolicie co prawda nie mam przed sobą tej uchwały, bo faktycznie myślałam, 
że będzie Pani Naczelnik Rogóż-Urbanek, ale dwa zdania uzupełnienia. Pamiętacie Państwo swego 
czasu na sesji podejmowaliście Państwo taką uchwałę mówiącą o wystąpieniu do Banku Gospodarstwa 
Krajowego o 10% kosztu inwestycji na ulicy na Alei Bielskiej związanego z podwyższeniem kapitału, 
które miało być przeznaczone na podwyższenie, jednorazowe podwyższenie kapitału w TBSie w 
związku właśnie z tą inwestycją budowy budynku przy Alei Bielskiej. Była to nowa możliwość, która 
wprowadzona została przy kolejnej zmianie ustawy o niektórych formach popierania budownictwa 
mieszkaniowego, że TBSy obecnie społeczne inicjatywy mieszkaniowe mogą przy każdej inwestycji 
ubiegać się o taki zastrzyk gotówki i Państwo taką uchwałę podjęliście, Gmina dopełniła całej procedury, 
wystąpiła z takim wnioskiem,  te środki finansowe zostały gminie przyznane. Z tym, że wymagana jest 
ta uchwała w treści przedstawionej Państwu w chwili obecnej, ponieważ te środki będą stanowiły, będą 
wypłacone i będą stanowiły rekompensatę za realizację zadania publicznego. Po podjęciu tej uchwały 
podpisane zostanie, podpisana zostanie dodatkowe umowa z TBS-em, która będzie jasno precyzowała 
zasady współpracy, ale wiadomo, że wykorzystanie tych środków możliwe jest tylko w jednym celu, tak 
że bardzo Państwa proszę o podjęcie tej uchwały. Jeżeli coś trzeba będzie uzupełnić to oczywiście na 
sesji dodatkowo jeszcze dopowiem. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Bardzo dziękuję Pani Prezydent, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania? Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie 
widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy 
ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do punktu 9, jest to 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Miasta Tychy a 
Gminą Pszczyna dotyczącego zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła 
Ewangelicko-Augsburskiego w Tychach oraz pokrycia kosztów zatrudnienia nauczyciela religii tego 
wyznania. 
 
Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 
Dzień dobry Państwu czy jest potrzebne wprowadzenie? Ja króciutko, króciutko tylko powiem, w 
związku z tym, że do punktu katechetycznego prowadzonego przez nasze miasto zapisało się dziecko 
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z Pszczyny, żeby umożliwić rozliczenie z Gminą Pszczyna kosztów zatrudnienia katechety niezbędna 
jest Państwa zgoda, dziękuję.  
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dobrze, dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu 
uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, 
dziękuję. Przechodzimy do punktu dziesiątego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
wykorzystania środków na finansowanie zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
przekazanych do realizacji powiatom z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. Pani Iwona Rogalska, proszę. 
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 
Dziękuję, Szanowni Państwo, też króciutko, projekt uchwały dotyczy przesunięcia środków z 
dofinansowania likwidacji barier architektonicznych na zadanie na dofinansowanie zaopatrzenia w 
sprzęt rehabilitacyjny oraz przedmioty ortopedyczne. Dziękuję i proszę o pozytywne rozpatrzenie 
projektu. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, otwieram dyskusję. Nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. Kto z 
Państwa jest przeciw, czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do 
punktu 11, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokalu 
typu garaż. Pani Naczelnik Katarzyna Szymkowska. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 
Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczy przyznania najemcy pierwszeństwa w nabyciu lokalu, jest 
to garaż o numerze 10, położony jest przy ulicy Tołstoja garaż ma powierzchnię 19,26 metra 
kwadratowego. Z najemcą mamy zawartą umowę najmu, jest to osoba, która wiele wiele lat temu z 
własnych środków wybudowała garaż. Niestety z uwagi na to, że do końca 2000 roku osoba ta nie 
złożyła wniosku o tak zwane uwłaszczenie, nie było możliwe przekazanie tej nieruchomości w formie 
nieodpłatnej na własność, dlatego też zawarta umowa najmu, która otwiera drogę do nabycia garażu w 
trybie bezprzetargowym za zgodą Państwa Radnych, zatem proszę o pozytywne zaopiniowanie 
projektu uchwały. Operat szacunkowy wraz z taką krótką informacją dotyczącą tego najmu otrzymaliście 
Państwo w materiałach dodatkowych, proszę o podjęcie decyzji, dziękuję.  
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, a więc przechodzimy do zaopiniowania projektu 
uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 
Przechodzimy do punktu 12, zaopiniowanie projektu w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w Tychach przy ulicy Rymarskiej. Pani Naczelnik, proszę. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 
Zgadza się. Ten projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na to, aby Pan Prezydent mógł zbyć 
nieruchomość gminną położoną przy ulicy Rymarskiej. Jest to działka numer 766/33, ona ma 
powierzchnię 1821 metrów kwadratowych, w przypadku wyrażenia zgody przez Państwa Radnych 
sprzedamy tę nieruchomość osobom fizycznym w trybie bezprzetargowym na poprawę 
zagospodarowania warunków nieruchomości przyległej. Nieruchomość jest zabudowana składnikiem 
budowlanym, wycenę obejmuje oczywiście zarówno grunt jak i składnik budowlany, z tym, że przy 
sprzedaży sprzedajemy ją z pominięciem tego składnika budowlanego, gdyż jest to nakład właściciela 
nieruchomości. Wartość nieruchomości przekracza kwotę 50 000 Euro, dlatego wymagana jest zgoda 
Państwa Radnych i tutaj także Państwo otrzymaliście od nas operat szacunkowy z wartościami, dlatego 
proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały, dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszenie nie widzę, tak że przechodzimy do zaopiniowania projektu 
uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za 
dziękuję. Przechodzimy do punktu 13, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu umowy dzierżawy oraz wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości gminnej położonej w Tychach w rejonie ulicy Myśliwskiej na czas 
nieoznaczony. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 
Szanowni Państwo, ten projekt tak jak Pan Przewodniczący przeczytał, prośba o to, abyśmy mogli w 
trybie bezprzetargowym zawrzeć umowę dzierżawy z przeznaczeniem pod ogród przydomowy. Jest to 
nieruchomość przy ulicy Myśliwskiej, jest ona porośnięta trawą. W sąsiedztwie znajduje się posesja, 
która właśnie miałaby być powiększona o teren gminny. Zawarcie umowy na czas nieoznaczony 
wymaga zgody Państwa Radnych, dlatego proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały, 
dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 
Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymał? Jednogłośnie za, dziękuję. Dziękuję 
bardzo. Przechodzimy do punktu 14, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 1. zmiany 
uchwały NR XXII/451/20 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na realizację projektu 
grantowego pn: „Odnawialne źródła energii szansą na poprawę jakości powietrza w Tychach” 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-
2020, Oś priorytetowa IV. Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka 
niskoemisyjna, Działanie 4.1. Odnawialne źródła energii, Poddziałanie: 4.1.3. Odnawialne źródła energii 
– konkurs. I tutaj bardzo proszę Panią Naczelnik Pani Katarzyna czy Pani Ania? 
 
(niewyraźne). 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pani Ania, bardzo proszę. 
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Anna Warzecha 
Dzień dobry, dzień dobry Szanowni Państwo przedkładamy Państwu projekt uchwały w sprawie zmian 
w sprawie zmiany zasad udzielenia dotacji celowej na realizację tego projektu grantowego dotyczącego 
odnawialnych źródeł energii w związku z pozytywną decyzją Urzędu Marszałkowskiego, która zezwala 
na przedłużenia realizacji tego projektu do września 2022 roku w związku z tym przedłożona uchwała 
ma charakter porządkowy i w tych miejscach, gdzie zapisy dotyczą realizacji, terminu realizacji tego 
projektu w uchwale dotacyjnej wydłużamy ten termin właśnie w tym zakresie zgodnym z 
zaakceptowanym przez Urząd Marszałkowski, w decyzji wnioskiem/ Jeżeli chodzi o kwestię realizacji 
tego projektu, to podjęcie tej uchwały umożliwi nam dalszą realizację tego projektu i wypłacanie grantu 
w przyszłym roku mieszkańcom. Tak że bardzo Państwa proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, otwieram dyskusję. Pan Radny Józef Twardzik. 
 
Radny Józef Twardzik 
Pani Naczelnik, jaka jest wielkość dotacji celowej, jaka maksymalna wielkość?  
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Anna Warzecha 
To znaczy wielkość dotacji celowych jest uzależniona od tego, na jakie, na jaką instalację, jak jest 
złożony wniosek, jest on uzależniony od czy dotyczy to fotowoltaiki czy pompy ciepła czy kolektorów 
solarnych. Wysokość tego dofinansowania w uchwale dotacyjnej jest określona także mogę tutaj 
przytoczyć.  Już, chwileczkę. (niewyraźne) Jeżeli chodzi o instalację fotowoltaiczną, bo rozumiem, że 
chodzi Panu Radnemu o poszczególne rodzaje, tak, instalacji?  
 
Radny Józef Twardzik 
Tak, tak. 
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Anna Warzecha 
To jeżeli chodzi o fotowoltaikę, to maksymalna wysokość dofinansowania grantu to była 5 100 za jeden 
(niewyraźne) maksymalna. Jeżeli chodzi o kolektory solarne, to tutaj mamy kwotę to tutaj mamy kwotę. 
To tu mamy kwotę 15 000 złotych. Jeżeli chodzi o pompę CO i CUU, czyli do ciepłej wody użytkowej i 
centralnego ogrzewania to jest 42 000 złotych, a jeżeli chodzi o pompę tylko do ciepłej wody użytkowej 
to mamy 8 100. 
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Radny Józef Twardzik 
Do kiedy mogą być składane wnioski?  
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Anna Warzecha 
Wnioski zostały zbierane już w 2018 roku. Były uruchamiane nabory uzupełniające, pierwszy był w 
grudniu ubiegłego roku. W tym roku, w tym roku teraz to dokładnie dzisiaj zakończył się drugi nabór 
uzupełniający do tego projektu w tym zakresie, gdzie brakowało nam wniosków na realizację. Obecnie 
nie ma możliwości składania już wniosków w tym projekcie. 
 
Radny Józef Twardzik 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję bardzo. 
 
Mieszkaniec 
Prosiłbym o głos. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
No proszę. 
 
Mieszkaniec 
Pani Naczelnik takie pytanie jaki jest przewidywany szacunkowy termin nowego programu? Kiedy 
będzie można składać nowe wnioski? Dziękuję. 
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Anna Warzecha 
Nie jestem w stanie jeszcze udzielić odpowiedzi na to pytanie. W przyszłym roku będziemy 
opracowywać nowy program ograniczenia niskiej emisji i dopiero wówczas, kiedy będą znane źródła, z 
których będziemy mogli korzystać, jeżeli chodzi o dofinansowanie i cały montaż finansowy zadania, 
który pewno też będzie narzucał jakieś tam określone warunki, dopiero wtedy będziemy mogli 
powiedzieć coś więcej. Na dzień dzisiejszy no nie jestem w stanie powiedzieć jednoznacznie, jakie będą 
warunki i kiedy uruchomimy nowy program. 
 
Mieszkaniec 
Dobrze, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękuję, czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli więcej pytań nie ma to przechodzimy do zaopiniowania 
projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? 
Jednogłośnie za, dziękuję. Tak więc przechodzimy... 
 
Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Anna Warzecha 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękujemy, do punktu 15, sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Mieszkaniec 
Ja bym poprosił o głos. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Proszę, Pan ………….. 
 
Mieszkaniec 
Dzień dobry, chciałem poruszyć dwie sprawy. Pierwsza to jest sprawa tutaj była poruszana dzisiaj 
sprawa mieszkań, wynajmu mieszkań przez TBSy. No i pierwsze pytanie brzmi, czy miasto rozważa 
wprowadzenie systemu wynajem z możliwością dojścia do własności, które polegałoby mniej więcej na 
tym, że miasto wynajmuje i częścią płaconego wynajmu jest rata za mieszkanie po prostu i w 
perspektywie długoletniej, dwudziesto-, trzydziestoletniej, mieszkaniec po prostu nabywa to mieszkanie 
na własność. To jest pierwsze pytanie, czy ktoś jest w stanie udzielić mi na to odpowiedzi, odpowiedzi. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Pani Prezydent Hanna Skoczylas. 
 
Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 
Mogę być tym ktoś. Witam Państwa jeszcze raz, jeżeli chodzi o miasto, to miasto takiego programu nie 
przewiduje, ponieważ zasady wynajmowania lokali komunalnych wynikają stricte z ustawy o ochronie 
praw lokatorów i z przepisów prawa miejscowego, jakim jest właśnie uchwała o tytule, który przed chwilą 
powiedziałam zasady wynajmu lokali. Możliwość otrzymania mieszkania z dojściem do własności 
została wprowadzona przy tej zmianie ustawy, o której już dzisiaj mówiłam o niektórych formach 
popierania budownictwa mieszkaniowego i faktycznie tam jest taki zapis, że TBS może budować 
również mieszkania z przeznaczeniem na, jakby z dojściem do własności, ale są określone szczególne 
wymagania. Przede wszystkim o ile dobrze pamiętam, nie chciałabym tu Państwa wprowadzić w błąd, 
jest taki przepis, który mówi o tym, że jeżeli mieszkania były budowane przy udziale kredytów z Banku 
Gospodarstwa Krajowego, a większość mieszkań w TBSie tych, za wyjątkiem tych nowych inwestycji, 
które się toczą, faktycznie korzystała z tego dofinansowania, tam zdaje się jest taki zapis, że w ogóle o 
tym dojściu do własności możemy mówić po 5 latach od daty spłaty ostatniej raty kredytowej, więc to 
jeszcze jest jakby przyszłość. Oczywiście proszę się nie przywiązywać do tej, bo nie mam przed sobą 
ustawy, do tej liczby 5 lat, ale na pewno jest ten okres, który mówi o pewnej karencji po spłacie kredytów 
do BGK. 
 
Mieszkaniec 
Dobrze, dziękuję bardzo. No druga sprawa, którą chciałbym poruszyć, no ja nie mam jako mieszkaniec 
takiej możliwości, może jakiś Radny pomoże i złoży taki wniosek, no chciałem wrócić trochę do sprawy 
protestu w spółce autobusowej w PKM Tychy, no i tam była podana informacja medialna na temat po 
prostu zarobków Pana Prezesa tej spółki. Jako klub Konfederacji Tychy uważamy, że te zarobki są no 
zdecydowanie za wysokie, szczególnie jeżeli jeszcze akceptujemy początkowy ich stan i tam było 
podawane mniej więcej na 20 000 miesięcznie, to tak pi razy drzwi podaję, natomiast 100% podwyżka 
tych zarobków w perspektywie, gdzie pracownicy podstawowi dostali po parę procent podwyżki, no 
uważamy za skandaliczną trochę. I teraz chcielibyśmy informacje uzyskać po prostu co wpłynęło, czy 
to jest kontrakt menadżerski  do kiedy, dlaczego po prostu takie warunki i ta podwyżka była udzielona 
tak, bo no podwyżka 100%, gdzie inni pracownicy dostają 5%, no z całym szacunkiem jest to trochę 
skandaliczne. Nie wiem, czy uda się uzyskać takie informacje, mam nadzieję, że któryś z Radnych 
pomoże, dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękujemy. 
 
Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 
Jeśli mogę zabrać głos w sprawie, dzień dobry Państwu.  
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Proszę, pani Naczelnik. 
 
Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 
We wszystkich naszych spółkach obowiązują dokładnie takie same zasady wynagradzania, one 
wynikają z przepisów ustawy o zasadach zarządzania mieniem państwowym  są, jest to identyczna 
ustawa, która obowiązuje w spółkach państwowych i każdy z prezesów jest zatrudniony na podstawie 
kontraktu. Nie ma zresztą innej możliwości, przepisy nam to narzuciły. Dodatkowo ustawa przewiduje 
określone widełki w odniesieniu do poszczególnych spółek, gdzie określa maksimum i o ile pamiętam, 
ja nie wiem, o której publikacji Pan mówi, ale o ile pamiętam jedną widziałam i wzrost wynikał li tylko z 
tego, że po prostu Pan Prezes nie pracował przez cały rok, w związku z tym przede wszystkim 
wynagrodzenie każdego prezesa składa się, członków zarządu właściwie, składa się z dwóch 
elementów, z części stałej i części uzupełniającej, która zależy od tego, jak pracował przez cały rok. 
Jest to, ma to taki charakter nagrody za spełnienie określonych wymogów postawionych przez Radę 
Nadzorczą. Pan Prezes przynajmniej wtedy, kiedy w okresie, kiedy którego dotyczyła informacja po 
prostu nie przepracował całego roku w związku z tym nagroda w pełnym wymiarze mu się nie należała 
i dlatego za kolejny rok była wyższa, więc nie było tutaj mowy o żadnej podwyżce, absolutnie nie. Jest 
wynagrodzenie na poziomie stałym określonym przez ustawę i za spełnienie wymogów ściśle 
określonych, postawionych przez Radę Nadzorczą istnieje możliwość uzyskania dodatkowego 
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uzupełniającego wynagrodzenia. Dokładnie takie same zasady we wszystkich spółkach i naszych i 
państwowych obowiązują. Dziękuję. 
 
Mieszkaniec 
Pani Naczelnik tylko taki krótkie ad vocem, no tam był w tej publikacji, ja mogę Pani to przesłać, podane 
mniej więcej, że w pierwszym roku 2019 Pan Prezes zarobił mniej więcej nawet 200 kilkadziesiąt tysięcy 
w skali roku, a w drugim 480 ponad. To nie jest dodatek, to nie jest nagroda Proszę Panią, no w 
porównaniu, patrząc jakie są zarobki, czy w urzędzie podstawowych pracowników czy w samej spółce 
PKM Tychy tak, no to po prostu kole w oczy, po prostu takie coś to kole w oczy. No ja rozumiem, że 
narzucone są przepisy, ale no stawkę jednak chyba można regulować, bo to jest po prostu, no nie wiem 
jak Pani się do tego odnosi, no dla mnie to jest rzecz, wymogi pracy przez ten rok, przepraszam, spółka 
nie wypuściła 3 razy więcej autokarów. Nie wiem, nie weszła na rynek zagraniczny tak, co sprawiło po 
prostu, że nie ma aż takiej zmiany po prostu chyba wymogów czy obowiązków zmian obowiązków, żeby 
to argumentowało taką  podwyżkę, ja powiem podwyżkę, Pani to powie nagrodę, mniejsza. 
 
Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 
Jeszcze raz powtarzam od początku zatrudnienia obowiązują dokładnie takie same zasady, nic się nie 
zmieniło. Jest to określona pula maksymalna dla danego typu spółki, chodzi tutaj o wolumen obrotów, 
ilość zatrudnionych pracowników i dodatkowe wynagrodzenie uzupełniające, źle to określiłam, to nie 
jest dodatkowe, jest uzupełniające. I tak jak mówię w każdej naszej spółce, w każdej spółce państwowej 
obowiązują dokładnie takie same zasad. To nie jest kwestia jakiegoś nagłego wzrostu. Po prostu tak 
jak mówię ja się muszę oczywiście zorientować, żeby nie wprowadzać Pana w błąd, ale o ile ja 
pamiętam tamtą publikację i moment, kiedy się ukazała to właśnie przyczyna była taka - Pan Prezes nie 
przepracował całego roku w związku z tym nie przysługiwała mu, nie przysługiwało mu wynagrodzenie 
uzupełniające w takim wymiarze, jakie mu przysługiwało już za rok następny, rozumiemy się.  
 
Mieszkaniec 
Tak, tak, tak. 
 
Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 
Po prostu tylko część takiego wynagrodzenia uzyskał, albo nawet w ogóle, ja nie pamiętam tej sytuacji, 
musiałabym to sprawdzić. Natomiast nie ma mowy o podwyżce.  
 
Mieszkaniec 
Ja rozumiem po prostu tylko pytanie jest czy miasto może to regulować po prostu stawkę, że no, że 
chyba nie narzuca się miastu każdemu dokładnie ile prezes jego spółki ma zarabiać, tak, chyba to 
miasto ma na to jakiś wpływ.  
 
Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 
Znaczy, powiem Panu, że PKM jest jedną z większych spółek miejskich, największą jest Megrez, bo 
zatrudnia największą ilość pracowników, natomiast PKM to jest też duże przedsiębiorstwo, które 
zatrudnia również osób i poziom komplikacji, jeżeli chodzi o zarządzanie spółką jest wysoki dlatego 
proszę się nie dziwić ustawa o zarządzaniu mieniem państwowym została nieprzypadkowo 
wprowadzono i ona nieprzypadkowo zaproponowała wyższe widełki niż poprzednia ustawa o 
wynagrodzeniu osób kierujących niektórymi podmiotami. Po prostu kadra, która zarządza, która ponosi 
bardzo wysoką odpowiedzialność za to, co robi, no zasługuje na wynagrodzenie adekwatne, proszę mi 
wierzyć, nie każdy jest w stanie zarządzać taką spółką. 
 
Mieszkaniec 
Może się tu po prostu trochę różnimy, dobrze, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Dziękujemy. 
 
Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, to bardzo dziękuję. I w tym momencie zamykam 
posiedzenie dzisiejszej komisji. Do zobaczenia. 
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